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 همه نگاه ها به احسان حدادي بود اما حسين 
رس�ولي همه حتي حدادي را هم كنار زد تا 
ثابت كند جانشين شايس�ته اي براي نايب 

قهرمان المپيك لندن است. 
درست است. حدادي بزرگ من است و باعث افتخار كه 
در طول اين سال ها زحمت زيادي كشيده اما حالا نوبت 
ماس��ت كه راه او را ادامه دهيم و اميدوارم بتوانم در اين 
راه موفقيت هاي ماندگاري را رقم بزنم. شنيده ام حدادي 
قصد حضور در انتخابات رياس��ت فدراس��يون را دارد. 
حضور او مي تواند اتفاق خوبي براي ورزش��كاران باشد، 
چون درك درستي از ش��رايط، امكانات و نياز هاي يك 
ورزشكار در ورزش حرفه اي و قهرماني دارد، وي بي ترديد 
سعي خواهد كرد هر آنچه براي خود مي خواسته را براي 

ورزشكاران مهيا كند. 
گويا در بازي هاي  آس�يايي آس�يب ديدگي 

هم داشتيد. 
 بله. دقيقاً 20روز قب��ل از بازي هاي آس��يايي از ناحيه 
سينه دچار آسيب ديدگي شدم و نتوانستم پرتاب كنم. 
خيلي ناراحت بودم، چون بدنم خيلي خوب بود اما حتي 
30متر هم نمي توانس��تم پرتاب كنم، ب��ه همين دليل 
تصميم گرفتم تمرينات مربوط به بالاتنه را انجام ندهم. 
گفتم اگر قرار اس��ت تنها چند پرتاب داشته باشم، بهتر 
اس��ت كه پرتاب ها بماند براي روز مسابقه كه قبل از آن 
آسيب ديدگي ام تشديد نشود و كار به عمل نكشد. عمده 
نگراني ای كه داشتم هم س��ر اين مسئله بود كه 20روز 
هيچ پرتاب تمريني نداشتم، مي ترسيدم كه مبادا نتوانم 
ركوردي را كه بايد، بزنم. روز مس��ابقه هم از پرتاب دوم 
آزمايشي درد سينه ام شروع شد. بعد از پرتاب اول،  دوم 
و سوم چنان درد داشتم كه نمي توانستم تكنيكم را اجرا 
كنم، تا جايي كه دس��تم بالا نمي آمد و مدام براي انجام 
پرتاب ها به عضلاتم بي حس��ي  مي زدم كه بتوانم پرتاب 
كنم اما فايده اي نداش��ت، طوري ش��د كه بعد از پرتاب 
پنجم، ديگر نمي توانستم ديسك را دست بگيرم و بعد از 
پرتاب ششم در دايره خم شدم و ديگر جايي را نمي ديدم 
و با هزار س��ختي از دايره بيرون رفتم، اما با خودم گفتم 
حتي اگر عضله ام پاره شود هم مهم نيست، نبايد دست 
خالي برگردم، به همين دليل از جان مايع گذاش��تم و 

خوشحالم كه موفق شدم. 
بدون شك حس�ين رسولي س�تاره پرتاب  
ديس�ك ايران در بازي هاي آسيايي بود، اما 
اظهارات او بع�د از قهرمان�ي در هانگژو در 
خصوص اينك�ه روزها تمرين و ش�ب ها در 
اسنپ كار مي كرد و با كش�ك بادمجان طلا 
گرفته، هم�ه را متعج�ب كرد. ام�ا صيامي، 
رئيس سابق فدراسيون دووميداني و برخي 
اركان فعلي فدراسيون با رد اين ادعا مدعي 
هستند كه رسولي در هتل شهر اقامت داشته 

و با راننده به تمرين تردد مي كرد. 
شايد يكسري دوستان چون دل شان مي خواهد در رأس 
كار باقي  بمانن��د، چنين حرف هاي نادرس��تي را مطرح 
مي كنند، وگرنه متأسفانه يا خوشبختانه در درايو اسنپ 

من هست كه كجا ها كار كرده ام و حتي اينكه شب ها 
كار مي كردم هم خيلي مشخص است. من 9ماه 

در اردو بودم و شش ماه با شرايط خيلي 
بدي در مجموعه آفتاب انقلاب 

حضور داشتم و تنها سه 
ماه آخر و بعد از حضور 
داوري در فدراس��يون 
بود كه راهي هتل شهر 
ش��دم، تقريب��اً يك ماه 

قبل از آسيايي تايلند. آقايان 
واقعيت را مي گويند اما همه 

واقعيت را نمي گويند. 

خواسته هاي قهرمان هانگژو براي ادامه مسير 
موفقيت از فدراسيون دووميداني چيست؟

يك تيم خوب براي كار كردن. سپهرزاد مربي خيلي خوبي 
است اما به يك فيزيوتراپ، ماساژو، روانشناس و البت كمپي 
كه بتوانم در آن خوب و بي دغدغه تمري��ن كنم نياز دارم 
چراكه ميدان المپيك با ديگر رقابت ها تفاوت بسيار دارد. 
در المپيك ما با بهترين هاي ورزش دنيا رو به رو خواهيم شد، 
پس بايد تدارك بهتر و بيشتري ببينيم. شما نفر اول دنيا را 
بياوريد با شرايط حسين رسولي، مطمئن باشيد 50متر هم 
نمي تواند پرتاب كند. آنها شرايط،  امكانات ، تمرينات و حتي 
زندگي شان با ما تفاوت بسيار دارد. آنها بابت پرتاب 60متري 
پاداش و حقوق دريافت مي كنند. يكي از پرتابگراني را كه 
در شبكه هاي اجتماعي دنبال مي كنم، هر هفته كلي لباس 
و كفش از اسپانس��رهايش دريافت مي كند، ام��ا ما براي 
يك كفش بايد كلي نامه نگاري كني��م و با  هزينه دلاري از 
كشورهاي ديگر سفارش دهيم! من با وجود مصدوميت و 
شرايط سختي كه داشتم، حدود 63متر پرتاب كردم اما اگر 
شرايط آنها را داشتم باشم، بي شك پرتابي به مراتب بهتر 
خواهم داشت. شما نگاه كنيد س��ه ماه اسكانم خوب بود، 
طلاي بازي هاي  آسيايي را گرفتم اگر شرايطم براي المپيك 

خوب باشد، حتماً به فينال مي رسم. 
بس�ياري رس�ولي را پدي�ده كاروان ايران در 
دووميدان�ي هانگ�ژو مي دانن�د. اي�ن القاب 
مس�ئوليتي را كه داري�د، بيش�تر می كند و 
انتظ�ارات را ب�الا مي ب�رد، ب�ه ط�وري كه در 
رقابت ه�اي بع�دي به كمت�ر از ط�لا رضايت 

نمي دهند. 
بله، الان همه از من انتظار دارن��د، در حالي كه من تازه به 
طور جدي در مس��ير قهرماني قدم گذاش��ته ام. مطمئناً 
قرار است مدال هاي بيش��تري براي ايران بياورم اما مسير 
هم بايد به گونه اي باش��د كه بتوانم رو به جلو حركت كنم 
چراكه گاهي آدم به تنهايي زورش نمي رس��د. اگر شرايط 

همانند سال گذشته باشد، نمي دانم چطور قول مدال بدهم، 
چون از آسيب هايي كه ممكن است ببينم و ريكاوري ای كه 

نمي شوم، خبر ندارم. 
يعني ممكن است كه دوباره پشيمان و از ادامه 

راه منصرف شويد؟
خب مزه طلا طوري اس��ت كه دلم مي خواه��د اين مدال 
را در پاريس هم تكرار كنم، چون مردم خيلي خوش��حال 
شدند. تبريك هاي مردم و اس��تقبال آنها انگيزه مرا براي 
تكرار اين موفقيت در المپيك چند برابر كرد، اما متأسفانه 
بعد از بازگشتم از هانگژو هنوز هيچ اتفاقي رخ نداده است. 
در فرودگاه بسياري از مس��ئولان آمدند عكس گرفتند و 
خواستند كه هر چه زودتر به استان مركزي بروم، اما آنجا 
هم فقط بازار گرفتن عكس ي��ادگاري داغ بود و پلاكارد، 
البته يك حواله 30ميليوني  نشان دادند اما فقط نشان دادند 
و خبري از پرداخت نيست. درست مثل استاندار كه وعده 
زمين داد ولی هنوز خبري از زمين نيست و تنها چيزي كه 
طي اين مدت عملي ديدم، گرفت��ن عكس يادگاري بوده 
است، اما تأسف برانگيزتر اين است كه مي گويند به حسين 
رس��ولي حقوق مي دادي��م و براي��ش در اراك اردو برگزار 
كرديم، در حالي كه هيچ حقوق��ي دريافت نكردم و هرگز 
به اراك نرفتم، چون مربي من تهران بود، در تهران تمرين 
مي كردم، اما از مس��ئولي كه مدعي اس��ت پاداش طلاي 
هانگژو يك ميلياردو600ميليون است و نمي داند پاداش 

900ميليون تومان است، چه انتظاري مي توان داشت. 
پس حسابي از مسئولان استان مركزي دلخور 

هستيد.
من مي گويم بياييم هر ك��دام كار خودمان را انجام دهيم. 
بدون شك با توجه به صحبت هايي كه مي كنند، از جايگاه و 
شرايط ورزشكار خود بي خبر هستند. باشد، مشكلي نيست 
تا امروز نمي دانستيد رس��ولي شانس طلا دارد و به همين 
دليل كمكي نمي كرديد اما امروز كه مي دانيد، از امروز كاري 
كنيد يا حداقل سنگ جلوي پاي من نيندازيد و به قول هايي 
كه مي دهيد، عمل كنيد. من مسئول نيستم و شرايط آنها را 
نمي دانم، ولي خب خيلي زشت است وقتي يك مرد حرفي 
مي زند، به حرفش عمل نكند. خيلي قشنگ است كه حرفي 

اگر مي زنيم، روي حرف خود بايستيم. 
چ�را حس�ين رس�ولي از پرت�اب ديس�ك 

خداحافظي كرد و چطور شد كه برگشت. 
بعد  از مسابقات آس��يايي جوانان در س��ال2018 بود كه 
خداحافظي كردم، چ��ون حتي وقتي م��دال گرفتم هم 
چيزي تغيير نكرد و شرايط واقعاً بد بود. از طرفي دو سال 
درگير مصدوميت بودم و ترجي��ح دادم از دنياي قهرماني 
كناره گيري كنم چراكه تا همين هفت،  هشت ماه قبل هم 
بي مهري ها به قدري زياد بود كه ميلي به ادامه كار نداشتم 
اما تش��ويق هاي پدرم و مربي ام هادي سپهرزاد باعث شد 
تمريناتم را براي بازي هاي  آس��يايي شروع كنم و شرايط 
اسكانم در مجموعه آفتاب انقلاب مهيا شد، اما واقعاً جاي 
مناسبي براي اسكان يك ورزشكار نبود. آن هم بدون هيچ 
مكمل و امكانات��ي براي تمرين. با وج��ود اين با هزار ويك 
سختي تمرين كردم. سخت بود بدون ماساژور، فيزيوتراپ 
و حتي غذاي خوب. فقط مربي ام بالاي سرم بود و هر بار كه 
كم آوردم، مرا براي ادامه راه ترغيب كرد و خدا را ش��كر با 
همه مشكلات موفق به كسب طلاي هانگژو شدم، آن هم 

با يك ركورد خوب. 
فكر مي كرديد بتوانيی يكي از مسافران پاريس 

باشيد؟
اگر شرايط خوب پيش برود و مهيا باشد، صددرصد مي توانم 
سهميه بگيرم، چون خيلي نزديك هستم اما بيشتر ذهنم 
روي اين است كه يك پرتاب خوب در پاريس داشته باشم 
كه دل مردم را ش��اد كنم. مي دانم كه تواناي��ي آن را دارم 
اما اميدوارم ش��رايط هم مهيا باش��د و مشكلاتي كه براي 
حضور در بازي هاي  آسيايي متحمل ش��دم براي پاريس 

تكرار نشود. 

 براي رس�يدن به مدال بازي هاي آس�يايي 
س�ختي هاي زيادي را تحمل كرديد. به  رغم 

همه مشكلات چطور به هدف تان رسيديد؟
مدالي كه در هانگژو گرفتيم، نتيجه برنامه ريزي چندساله 
بود. از سال97 كه عضو ثابت تيم ملي شدم، برنامه ريزي ها 
از دوران مديريت خانم اينچه درگاهي آغاز ش��د. پس از 
آن در ورلدكاپ ها و مسابقات بين المللي مختلف شركت 
كرديم. از زمان حض��ور رضا خيرخ��واه، مربي تيم ملي 
توانستم حركات پرش خرك را انجام دهم. مربي خودم 
اين ح��ركات را به من ي��اد داد و در اردوه��اي تيم ملي 
پرش هايم را ارتقا بخشيدم. پرش دومم را كلًا در اردوي 
تيم ملي درآوردم. روزهاي سخت زيادي داشتيم. گرگاني 
هس��تم و امكانات لازم را براي تمرين نداشته و نداريم. 
سال گذشته براي آنكه بتوانم در انتخابي تيم ملي شركت 
كنم، شخصي تمرين مي كردم تا ركوردهايم بهتر شود. 
از طرفي براي تمرين مجبور بودم به شهرهاي ديگر مثل 

ساري و قائمشهر بروم و آنجا تمرين كنم. 
در ش�رايطي كه انتظ�اري از ژيمناس�تيك 
نمي رفت و مسئولان اميدي به كسب مدال 
نداش�تند، چط�ور توانس�تيد در بازي هاي 

هانگژو بدرخشيد؟
مس��ئولان مي گفتند ژيمناس��تيك مدال نمي گيرد و 
توجهي به اين رشته نمي شد. ما در ورلدكاپ هاي سال 
گذشته با نتايجي كه گرفتيم، ثابت كرديم حتي مي توانيم 
مدال جهان��ي براي كش��ورمان به دس��ت بياوريم، اين 
در حالي است كه س��طح رقابت  در ورلدكاپ هاي سال 
گذشته بسيار بالا بود و 60كشور از سراسر جهان حضور 
داش��تند. در بازي هاي آس��يايي تنها 20كشور رقابت 
كردند. ابتدا در ورلدكاپ ها درخشيديم و پس از آن مدال 

بازي هاي آسيايي گرفتيم. 
با اخت�لاف اندك نس�بت به حري�ف ژاپني 

نايب قهرمان آسيا شديد. 
در رشته ژيمناس��تيك اختلاف چند صدم رنگ را مدال 
را تعيين مي كند. در پ��رش دوم جريم��ه برايم در نظر 
گرفتند، اما معتقدم در پرش اول نمره كمي به من دادند 
و در حقم ناداوري شد. با همين پرش ها در ورلدكاپ نمره 
بيشتري گرفته بودم. در بازي هاي چين داورها كمتر از 
حقم به من امتياز دادند، در حالي كه مي توانستم مدال 

طلا هم بگيرم. 
عدم حماي�ت از ژيمناس�تيك و ناامي�دي 
مسئولان از موفقيت اين رشته در بازي هاي 

آسيايي موجب تضعيف روحيه شما نشد؟
متأسفانه مسئولان افتخارات قبلي ژيمناستيك را نديده 
بودند و مي گفتند شما در هانگژو هم مدال نمي گيريد. 
نمي دانم مدال هاي مان را نديده بودند يا اصلًا رشته ما را 
به رسميت نمي شناختند. آن هم در حالي  كه اولين مدال 
جهاني را هادي خناري نژاد گرفت و سعيد كيخا، كاپيتان 
تيم ملي چندين مدال جهاني و آسيايي در كارنامه دارد 
و حركات زيادي را به نام خ��ودش در جهان ثبت كرده 
است. اين حرف ها را كه شنيديم، با خودمان عهد بستيم 
در بازي هاي آسيايي نتايج درخشاني بگيريم تا به همه 
ثابت كنيم ژيمناستيك هم رشته اي مدال آور است و در 
بازي هاي آسيايي نيز مي تواند يكي از مدال آوران كاروان 

ايران باشد. 
علاوه بر نااميدي مسئولان از ژيمناستيك، 
اعزام ملي پوشان اين رشته به دليل اختلافات 
داخلي در فدراسيون نيز تا لحظه آخر قطعي 
نبود. اين حواشي چه تأثيري در عملكردتان 

داشت؟
به دليل كش��مكش هاي داخلي فدراسيون لايسنس ها 
لحظه آخر صادر ش��د. تمرين مي كرديم اما چون تا روز 
آخر لايسنس  نداشتيم همه توان مان را نمي گذاشتيم. 
اگر اين مشكل نبود و از روز اول صدمان را براي موفقيت 

در بازي هاي آسيايي مي گذاشتيم، قطعاً در هانگژو بهتر 
از اينها كار مي كرديم. با وجود همه حواشي و مشكلات، 
سرباز تيم ملي بوديم و س��رمربي تيم ملي به ما مي گفت 
بايد تمرين كنيم و كارمان درست خواهد شد. به لطف 
خدا و همكاري خانم اينچه درگاهي، بحث لايسنس حل 

شد و به بازي هاي آسيايي رفتيم. 
حواش�ي ناش�ي از مش�كلات مديريت�ي 
فدراسيون چه تأثيري بر ركود ژيمناستيك 

گذاشته است؟
تأثير بسيار منفي ای داشته است. از ابتداي سال تاكنون 
پنج رويداد آسيايي و جهاني در مواد مختلف ژيمناستيك 
از جمله ترامپولين و ايروبيك داشتيم، اما به خاطر همين 
درگيري ه��ا اعزام ها انجام نش��د و بچه ه��ا از حضور در 
مسابقات بازماندند. مشكلات به قوت خود باقي است در 
حالي  كه بحث ثبت نام ملي پوشان در ورلدكاپ ها جهت 
كسب سهميه المپيك پاريس مطرح است. چهار دوره 
مسابقه براي كسب سهميه در پيش داريم كه از دي  ماه 
آغاز خواهند شد. در صورت تداوم اين شرايط ممكن است 
اين رويدادها را نيز از دست بدهيم. هر مسابقه اي كه اعزام 
نشويم، امتياز زيادي را از دست خواهيم داد. سال گذشته 
براي كسب سهميه حضور در مسابقات جهاني، رتبه دوم 
رنكينگ جهان را كسب كرديم. شرايط گرفتن سهميه 
بازي هاي المپيك را داريم اما تحقق اين هدف به آينده 
فدراسيون بس��تگي دارد و اينكه اختلافات تا چه زماني 

ادامه خواهد يافت. 
پس از كسب مدال تاريخي براي ژيمناستيك 
ايران، انتظارات تان از مسولان برآورده شده 

است؟
اولين انتظ��ارم از مس��ئولان ب��راي موفقي��ت جامعه 
ژيمناستيك و كشورم است، از آنها مي خواهم تجهيزات 
اس��تاندارد ژيمناس��تيك را وارد كش��ور كنند تا لااقل 
با وس��ايل اس��تاندارد تمرين كنيم، نه اينكه مجبور به 

استفاده از تجهيزات 50س��ال پيش باشيم. در پايتخت 
هم وسايل استاندارد به روز نداريم و هر چه داريم فرسوده 
ش��ده اند. واردات تجهيزات كار س��ختي نيست و فقط 
بايد بخواهن��د و اقدام كنن��د. تا قبل از اي��ن مي گفتند 
ژيمناستيك مدال نمي گيرد و مدال آور نيست. بفرماييد 
اين هم مدال بازي هاي آس��يايي. حالا منتظريم تا قول 
خريد تجهيزات جديد از س��وي مسئولان اجرايي شود. 
اين كار را نه به خاطر من ورزش��كار بلكه به خاطر آينده 
ژيمناستيك كش��ور انجام دهند. غير از نسل فعلي تيم 
بزرگس��ال، نفرات ديگري براي جايگزين��ي تيم فعلي 
نداريم! هدف مان اين اس��ت كه ژيمناستيك فراموش 
نشود. هنوز هيچ س��رمايه گذاري ای روي ژيمناستيك 
نشده و هيچ بودجه اي اختصاص نيافته است. در حالي  كه 
ژيمناستيك جزو رشته هاي پرمدال محسوب مي شود. 
از مسئولان استان هم مي خواهم زودتر به وعده هايشان 
عمل كنند، اولين وعده ش��ان حل مشكل اشتغالم بوده 
و قرار ش��د با هماهنگي در يكي از ارگان ها مشغول كار 
ش��وم. همچنين گفتند يك قطعه زمي��ن در گرگان به 
من مي دهند. اين درخواس��تي بود كه مورد تأييد قرار 
گرفت. در حال حاضر يك باشگاه در شهرم داير كرده ام 
اما امكاناتش براي نوجواني كه بخواهد به عرصه قهرماني 
برسد، كافي نيس��ت. دلم مي خواهد اولين كسي باشم 
كه يك سالن تخصصي ژيمناستيك در ايران راه اندازي 
مي كند. در صورتي كه اين وعده عملي ش��ود و زمين را 
بدهند، هدفم س��رمايه گذاري و پرورش ژيمناست هاي 
بااستعداد كشورم است. در گرگان استعدادهاي زيادي 
هس��تند كه به خاطر عدم توجه استعدادش��ان سوخت 

مي شود. 
حمايت خاص از ورزشكاران يك رشته صداي 
همه را درآورده اس�ت. به نظر ش�ما ديدگاه 
مسئولان در بحث توجه به مدال آوران پس از 

بازي هاي آسيايي تغيير كرده است؟
هر كس��ي از خبري كه در اين مورد مي شنود، مي تواند 
تشخيص دهد حق با كيست. ورزشكاران زيادي در كشور 
داريم، با كوهي از مدال ه��اي جهاني و المپيك، اما هيچ 
وقت به آنها نگاه نمي كنند و توجه ويژه به آنها نمي شود. 
نمي دانم به فوتبال اي��ن همه اهمي��ت مي دهند اما به 
رشته هاي مدال آوري مثل ژيمناستيك، كشتي، ووشو 
و تكواندو توجهي نمي شود! هميشه بين فوتبال و ساير 

رشته ها تبعيض قائل مي شوند. 
حرف�ي از اه�داي امتي�از واردات خودروی 
خارجي به مدال آوران بازي هاي آسيايي به 

ميان آمده است؟
نه هرگز. زميني را كه وعده داده اند نمي توانيم بگيريم، 
چه برسد به واردات خودرو. وضعيت رشته ژيمناستيك 
جوري بود كه حتي حاضر نبودند م��ا را به هانگژو اعزام 
كنند. ما براي اعزام هم مشكل داشتيم واردات خودرو كه 
ديگر هيچ. ژيمناستيك بايد به صورت تيمي اعزام مي شد، 
اما مشكلات موجود باعث شد اعزام تيمي مان لغو شود. 
محمد شفيعي يكي از نفرات برتر تيم ملي بود و بايد همراه 
ما مي آمد تا پنج نفر شويم و در بخش تيمي هم شركت 
كنيم. در اين صورت دو نفر از ما در ماده تك وسيله و سه 

نفر در ماده شش وسيله رقابت مي كرديم. 
چه آينده اي در انتظار ژيمناس�تيك 

ايران خواهد بود؟
وزي��ر ورزش از ن��گاه وي��ژه ب��ه 
ژيمناس��تيك ح��رف زده ب��ود. 
اميدواريم اين وعده ها به واقعيت 
تبديل شود. مس��ئولان هم از 
مدال نقره بازي هاي آسيايي 
ش��گفت زده ش��دند. در اين 
صورت كسب سهميه المپيك 

دور از دسترس نخواهد بود. 

در فرودگاه بس�ياري از مس�ئولان 
آمدند عك�س گرفتند. در اس�تان 
مركزي هم فقط بازار گرفتن عكس 
يادگاري داغ بود و پلاكارد، البته يك 
حوال�ه 30ميليوني  نش�ان دادند اما 
فقط نشان دادند و خبري از پرداخت 
نيست. درس�ت مثل اس�تاندار كه 
وعده زمي�ن داد ولی 
هن�وز خب�ري از 
زمين نيست و تنها 
چيزي كه طي اين 
مدت عملي ديدم، 
گرف�ت�ن عك�س 
يادگاري بوده است

زمين�ي را ك�ه وع�ده داده ان�د 
نمي تواني�م بگيريم، چه برس�د به 
واردات خ�ودرو. وضعيت رش�ته 
ژيمناس�تيك جوري بود كه حتي 
حاضر نبودند ما را به هانگژو اعزام 
كنند. ما ب�راي اعزام هم مش�كل 
داش�تيم واردات خودرو كه ديگر 

هي�چ.ژيمناس��تيك 
بايد به صورت تيمي 
اع�زام مي ش�د، اما 
مش�كلات موجود 
باع�ث ش�د اعزام 
تيمي مان لغو شود

كاش مردانه پاي  حرف هايي كه مي زنيم بايستيم
روايت ظهور پديده جديد پرتاب ديسك ايران در گفت وگوي »جوان« با حسين رسولي، قهرمان هانگژو

واردات خودرو پيشكش! ما مشكل اعزام داريم 
درددل هاي مهدي الفتي، ژيمناست تاريخ ساز ايران در گفت وگو با »جوان«

درس�ت در ش�رايطي كه همه نگاه ها به احس�ان 

دنيا حيدري
حدادي بود،  حسين رسولي با پرتابي 62/29 متري،       گفت و گو

ضمن شكس�تن ركورد مس�ابقات قهرماني  آسيا، 
طلاي هانگژو را به نام خود ضرب كرد؛ مدالي كه درخش�ش پديده تازه ورزش 

كش�ور را به دنبال داش�ت و نگراني ها بابت خداحافظي حدادي را برطرف كرد 
چراكه با پايان دوران حدادي،  حالا گويي نوبت تاج گذاري رسولي رسيده است؛ 
جواني كه با وجود مصدوميت بر سكوي قهرماني بازي هاي آسيايي ايستاد تا به 

المپيك اميدوار شويم. 

كمترين انتظار از اين رشته بود اما در شرايطي كه هيچ 

شيوا نوروزی
جاي�ي در پيش بيني مدال ها از س�وي مس�ئولان       گفت و گو

نداشتند، مدال نقره تاريخي همه را شگفت زده كرد. 
بازي هاي آسيايي هانگژو اگرچه با سقوط چندپله اي كاروان ايران همراه شد، ولي 
تاريخ سازي چهره ها و رشته هاي جديد كورسوي اميدي است براي رشد و ترقي 
دوباره ورزش كشور. ژيمناستيك به لطف درگيري هاي مديريتي و اختلافات شديد 
مدعيان داخل و خارج از فدراسيون، سخت ترين روزهاي خود را پشت سر گذاشت 
و بااينكه بلاتكليفي اين فدراسيون همچنان ادامه دارد، نايب قهرماني مهدي الفتي 

در بازي هاي آسيايي جانی دوباره به ژيمناستيك داد. ملي پوش گرگاني در شرايطي 
با پرش هاي زيبا و بي نقص هنر خود را در هانگژو به نمايش گذاشت كه حتي توانايي 
كسب مدال طلا را نيز داشت. الفتي همانند ساير ژيمناست هاي اعزامي تا آخرين 
لحظه از صدور يا عدم صدور لايسنس حضورش در بازي هاي آسيايي مطمئن نبود. 
رسيدن به مدال نقره آسيايي آن هم براي اولين بار و در حالي  كه حواشي مختلف 
همه چيز را تح�ت تأثير ق�رار داده، موفقيتي بود كه الفتي با تلاش، ممارس�ت و 
سختكوشي زياد به آن دست يافت. نايب قهرمان بازي هاي آسيايي در گفت وگو با 
»جوان« از آرزوهايش گفت و اينكه منتظر عملي شدن وعده هاي مسئولان است. 
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